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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2023 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 24 maja 2023 r. w godzinach 9:07 – 10:08 

 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 12 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 8 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan Stanisław Or-

łowski, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani 

Agnieszka Zieniuk. 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2.Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy; 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Informacja z realizacji zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu za rok 2022 r. 

4.Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 10 marca 2020 r. 

zmieniającej uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Komarówka Podlaska; 

2) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska; 

3) powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania, po-

boru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Komarówka 

Podlaska; 

5) sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Koma-

rówka Podlaska do 2030 r.; 

6) wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa z gminą Ulan-Majorat oraz innymi jednostkami sa-

morządu terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu pn. „Elektroniczne 

usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subregionu bialskiego 

województwa lubelskiego”; 

7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

8) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

5.Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym.(Dz. U. z 2023 r., poz. 40, z późn. zm.). Powitała zebranych. Stwier-

dziła na podstawie listy obecności, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 

Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska w sesji uczestniczy 12 Radnych. 
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LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80% 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokoł, z sesji XXXVIII 

Rady Gminy Komarówka Podlaska był wyłożony do wglądu. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do pro-

tokołu. Wzorem poprzedniej sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem przyjęcie 

protokołu, z poprzedniej sesji, bez odczytywania? 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Czy ktoś z Państwa na uwagi? 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem tak usta-

lonego porządku obrad? 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2.Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

3) Wójta Gminy; 

4) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Informacja z realizacji zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu za rok 2022 r. 

4.Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 10 marca 2020 r. 

zmieniającej uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Komarówka Podlaska; 

2) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska; 

3) powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania, po-

boru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Komarówka 

Podlaska; 

5) sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Koma-

rówka Podlaska do 2030 r.; 

6) wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa z gminą Ulan-Majorat oraz innymi jednostkami sa-

morządu terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu pn. „Elektroniczne 

usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subregionu bialskiego 

województwa lubelskiego”; 

7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

8) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

5.Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu Informacja o 

pracy w okresie międzysesyjnym. 

Ad. 2.1. 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji 

zakończyliśmy budowę drogi powiatowej Derewiczna na odcinku 1,2 km. Droga powiatowa 

Przegaliny Duże - Zagranica jest w trakcie.  Roboty zostały przerwane przed położeniem warstwy 

ścieralnej - akurat na tym odcinku jest wodociąg budowany i żeby tego nie niszczyć, nawzajem 

sobie nie przeszkadzać firma Fedro zeszła. Wykonamy sieć i dopiero wróci firma Fedro i będzie 

ta warstwa ścieralna położona. Wczoraj było otwarcie ofert na remont Świetlicy Wiejskiej w 

Derewicznie. Wpłynęły trzy oferty, najkorzystniejsza oferta 175 972 zł, dotyczy wnętrza tej 

Świetlicy bez elewacji. Ta oferta byłaby pewnie wybrana, bo takie pieniądze mamy. 

Jest 3 miesiące od podpisania umowy na wykonanie tego. Myślę, że już mieszkańcy doczekają się 

wreszcie na wyremontowanie tej świetlicy. To, co dzieje się w naszym parku to Stowarzyszenie 

Nadzieja i Przyszłość realizuje taki projekt rewitalizacji tego pomnika i parku w Komarówce 

Podlaskiej. To jest z Lokalnej Grupy Działania Zapiecek. Mamy do 4 września wykonać tę 

rewitalizację, czyli: chodnik, ławeczki, odnowa pomnika, zagospodarowanie zielenią. 

Stowarzyszenie Nadzieja i Przyszłość otrzymało pieniądze na zakup tych instrumentów. 



6 

Na utworzenie orkiestry. Jak udzielimy dofinansowania, bo to te instrumenty są droższe niż ta 

kwota, bo wszystko podrożało, to zakupią te instrumenty i będziemy grać. Nie tyle grać, co uczyć 

się grać na początek, bo trzeba zacząć od nauki. Wodociąg duży realizujemy bez jakiś większych 

przeszkód. Jak już mamy kolejne etapy zatwierdzonej dokumentacji, wykonawca to realizuje i 

idzie to w miarę dobrze. Jesteśmy już też po przetargu na drogi gminne. Firma Fedro wygrała za 

9 383 000 zł. Czas jest do 30 listopada. Firma Fedro w rozmowach mówi, że jak skończy drogę 

powiatową Zagranica, to będą rozpoczynali nasze drogi gminne. Ja nie robię tych remontów 

cząstkowych, na drogach asfaltowych, nie zlecam tego, bo za chwilę będzie tam asfalt kładziony. 

Także proszę jeszcze się uzbroić w cierpliwość: Przegaliny, Żelizna, ul. Polna w Komarówce, 

trzeba troszeczkę poczekać i będzie gotowe. Z inwestycyjnych spraw to wszystko. 

3 maja odbył się gminny Dzień Strażaka. Dziękuję wszystkim za udział, druhom strażakom za 

poczty sztandarowe za obecność. Prowadziłem bieżące sprawy, przyjmuje interesantów. Dziękuję 

bardzo 

Ad. 2.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Pełniłam dyżury, podpisywałam 

zaproszenia na sesję, uchwały. Uczestniczyłam w komisji rewizyjnej, komisji oświatowej. 

Dziękuję. 
 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu informacja z re-

alizacji zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu za rok 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała informację z realizacji zadania 

publicznego w zakresie rozwoju sportu za rok 2022 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem informa-

cji z realizacji zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu za rok 2022 r. 

 

głosowanie Informacja z realizacji zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu za rok 2022 r. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że informacja z realizacji 

zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu za rok 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 10 marca 2020 r. zmieniającej uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 

dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodaro-

wania przestrzennego Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo jesteśmy na etapie zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego i podjęliśmy taką uchwałę odnośnie zmiany, ale tylko w 

zakresie lokalizacji farm fotowoltaicznych. Wpłynęły jeszcze wnioski o zmianę w innym obszarze, 

czyli żeby zmienić plan pod usługi. Takie wnioski wpłynęły w Komarówce Podlaskiej ul.Lubelska, 

Wiski i Brzozowy Kąt za Rol-Kątem. Chcemy, żeby w ramach drugiego etapu, bo mieszkańcy są 

zainteresowani jak najszybszą zmianą tego planu, żeby w ramach tej procedury drugiego etapu te 

trzy działki zostały zmienione. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 10 marca 2020 r. 

zmieniającej uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 28 marca 2019 r. w 

sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 10 marca 

2020 r. zmieniającej uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego Gminy Komarówka Podlaska.? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka 

Podlaska z dnia 10 marca 2020 r. zmieniającej uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka 

Podlaska z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 
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3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 10 marca 2020 r. zmieniającej 

uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Ko-

marówka Podlaska. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podla-

ska. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Agnieszka 

Zieniuk – Ocena zasobów pomocy społecznej została sporządzona na podst. art. 16a ustawy z 12 

marca 2004 r. o pomocy społecznej, w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społeczno-demograficz-

nej. Według stanu na 31 grudnia 2022 roku liczba ludności gminy Komarówka Podlaska wyniosła 

4246 osób. Liczba osób bezrobotnych zarejestrowanych w gminie wynosiła 103 osoby (co stanowi 

6,32% wszystkich bezrobotnych w powiecie), W porównaniu do roku 2021 liczba osób bezrobot-

nych wzrosła o 14 osób. Udział bezrobotnych w stosunku do ogólnej liczby ludności gminy wyniósł 

2,42%. Pomoc i wsparcie w gminie Komarówka Podlaska z pomocy społecznej w 2022 roku uzy-

skało 145 osób, liczba osób w tych rodzinach 240, co stanowiło 5,65% wszystkich mieszkańców 

gminy. W stosunku do 2021 roku łączna liczba osób korzystających z pomocy i wsparcia zmniej-

szyła się. Najczęściej występującymi przyczynami trudnej sytuacji życiowej osób i rodzin, a jedno-

cześnie powodami ubiegania się o pomoc społeczną, w 2022 roku było: ubóstwo, niepełnospraw-

ność, długotrwała lub ciężka choroba, bezrobocie, bezradność w sprawach opiekuńczo-wychowaw-

czych i prowadzenia gospodarstwa domowego. W 2022 roku środki finansowe wydatkowane na 

zadania z zakresu polityki społecznej wyniosły 5 156 505,00 zł. Poziom wydatków w stosunku do 

roku poprzedniego zmalał o 2 567 441 zł. W dziale Rodzina wydatkowano 2 913 986 zł, były to: 

Świadczenia wychowawcze – 1 579 031,00 zł, liczba wypłaconych świadczeń 3168. Świadczenia 

rodzinne i fundusz alimentacyjny 173 rodziny – kwota 1 203 515,37 zł. 
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W dziale Pomoc społeczna wydatkowano 1 231 089 zł, były to świadczenia przewidziane w ustawie 

o pomocy społecznej – zasiłki, posiłki, usługi opiekuńcze, pobyt w domach pomocy społecznej, 

oraz zadania wynikające z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, tj. asystent 

rodziny oraz odpłatność za pobyt dzieci w rodzinnej pieczy zastępczej, a także dodatki mieszka-

niowe i energetyczne. W dziale Ochrona zdrowia wydatkowano 93 744zł: zadania z zakresu prze-

ciwdziałanie alkoholizmowi – 88 744 zł zadania z zakresu przeciwdziałania narkomanii – 5 000 zł. 

W dziale Edukacja i opieka wychowawcza wydatkowano 112 032 zł: stypendia szkolne – 46 

uczniów + 1 zasiłek szkolny – 86 405 zł i pomoc materialna dla uczniów o charakterze motywacyj-

nym – 24 905 zł. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej jest jednostką prowadzącą Warsztat Terapii 

Zajęciowej w Kolembrodach. Warsztat prowadzi rehabilitację zawodową i społeczną dla 28 osób 

niepełnosprawnych z gminy Komarówka Podlaska (21 osób) oraz Wohyń (7 osób). Łączny koszt 

funkcjonowania Warsztatu w 2022 r. ustalony był na kwotę 805 654 zł, w tym: budżet Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – 725 088 zł, budżet Powiatu radzyńskiego - 80 

566 zł. W roku oceny, kadra ośrodka pomocy społecznej wraz z Warsztatem Terapii Zajęciowej 

liczyła 18 osób. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej był realizatorem projektu "Moda na Seniora 

- utworzenie Klubu Seniora". Czas realizacji projektu to 1 września 2019 roku - 28 lutego 2023 

roku. Wartość projektu wynosi 1 502 655,80 zł, z czego dofinansowanie z UE 1 340 566,80 zł. 

Ogólnie z usług Klubu Seniora oraz wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego skorzystało, w trakcie 

realizacji projektu,120 osób. W 2022 r. realizowano Program „Asystent osobisty osoby niepełno-

sprawnej” – edycja 2022, finansowany z Funduszu Solidarnościowego. Kwota otrzymana na to 

zadanie to 179 316,00 zł , faktycznie wykorzystana 130 538,35 zł. W ramach programu zatrudniono 

4 asystentów osób niepełnosprawnych, którzy świadczyli usługi 8 osobom niepełnosprawnym z 

terenu naszej gminy, w tym: 2 niepełnosprawnych dzieci oraz 6 osób dorosłych niepełnosprawnych. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 2022 roku współpracował z instytucjami tj.: Szkolne koło 

Caritas działające przy Szkole Podstawowej w Komarówce Podlaskiej oraz LO, Lubelskim Oddzia-

łem Okręgowym Polskiego Czerwonego Krzyża w Lublinie, Powiatowym Centrum Pomocy Ro-

dzinie w Radzyniu Podlaskim, Powiatowym Urzędem Pracy w Radzyniu Podlaskim, Szpitalem w 

Radzyniu Podlaskim, Ośrodkiem Zdrowia w Komarówce Podlaskiej, Komendą Powiatową Policji, 

Zespołami Kuratorskiej Służby Sądowej przy Sądzie Rejonowym w Radzyniu Podlaskim i innymi 

instytucjami – współpraca dotyczy realizacji zadań, wymiany informacji, kompleksowego wsparcia 

rodzin. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka 

Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

jęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia 

gminnego. 

 



12 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado konieczności podjęcie niniejszej uchwały 

wynika z faktu zmian kadrowych, jakie nastąpiły wśród pracowników Urzędu Gminy. Teraz mamy 

Komisje, która składa się z obecnie pracujących pracowników. Wśród członków była osoba, która 

odeszła na emeryturę, więc podjęcie uchwały uważa się za zasadne. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw 

komunalizacji mienia gminnego. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 
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7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie powo-

łania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego została przyjęta jedno-

głośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad 

ustalania, poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Ko-

marówka Podlaska. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w Gminie Komarówka Podlaska obowią-

zuje uchwała podjęta w 2015 r, w której wyznaczono na inkasenta opłaty targowej dwie osoby 

fizyczne. Te dwie osoby fizyczne ze względu na zmiany kadrowe nie będą pracownikami Urzędu 

Gminy. W związku z powyższym konieczna jest zmiana niniejszej uchwały. Ustawa pozwala, by 

wyznaczyć na inkasenta opłaty targowej osobę fizyczną lub osobę prawną. Art. 9 ustawy z dnia 29 

sierpnia 1997 r. Ordynacja podatkowa wskazuje, iż inkasentem jest osoba fizyczna, osoba prawna 

lub jednostka organizacyjna niemająca osobowości prawnej obowiązana do 

pobrania od podatnika podatku i wpłacenia go we właściwym terminie organowi podatkowemu. W 

tym przypadku na inkasenta opłaty targowej została wyznaczona osoba prawna Spółdzielnia So-

cjalna WodKan, Derewiczna 88, 21-311 Derewiczna. I zostało ustalone wynagrodzenie od opłaty 

targowej w wysokości 40% opłaty zainkasowanej, w ciągu roku. Tak wygląda zmiana niniejszej 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

. 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania, poboru oraz terminu 

płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania, poboru 

oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Komarówka Podla-

ska? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw 

komunalizacji mienia gminnego.zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania, poboru oraz 

terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 8.33 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 
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13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniającej 

uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania, poboru oraz terminu 

płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy Komarówka Podlaska została przy-

jęta większością głosów przy jednym wstrzymującym się. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

 

Ad. 4.5. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Komarówka Podlaska do 2030 r. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado przyjęcie uchwały w sprawie przystąpie-

nia do sporządzenia gminnego programu rewitalizacji dla Gminy Komarówka Podlaska 

do 2030 roku jest kolejnym etapem opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji. 

Pracę nad programem rozpoczęto w dniu 17 marca 2022 r. Pierwszy etap to opracowanie diagnozy 

służącej delimitacji obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. Diagnoza stanowiła podstawę 

do opracowania projektu uchwały Rady Gminy Komarówka Podlaska w sprawie wyznaczenia ob-

szaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Komarówka. Uchwała wraz z za-

łącznikami, czyli diagnoza i załącznik mapowy zostały poddane konsultacjom społecznym. Kon-

sultacji były prowadzone od dnia 28 października 2022 r. do 29 listopada 2022 r. Raport z przepro-

wadzonych konsultacji został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. Po przeprowadze-

niu konsultacji w dniu 9 marca 2023 roku została podjęta uchwała Nr XXXVI/274/2023 w sprawie 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała ta stanowiła prawo miejscowe i została opublikowana w (Dz. Urz. Woj. Lubelskiego, poz. 

2228). Uchwała, która dzisiaj została podana pod obrady Rady, to jest kolejny etap opracowanie 

Gminnego Programu Rewitalizacji dla gminy Komarówka Podlaska. Dziękuję. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Komarówka Podlaska 

do 2030 r. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Koma-

rówka Podlaska do 2030 rok? 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Pro-

gramu Rewitalizacji dla Gminy Komarówka Podlaska do 2030 r. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

stąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Komarówka Podlaska do 

2030 r została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.6. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa z gminą Ulan-Majorat oraz in-

nymi jednostkami samorządu terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu 

pn. „Elektroniczne usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subre-

gionu bialskiego województwa lubelskiego”. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado potrzeba podjęcia tej uchwały wynika z 

potrzeby złożenia wniosku do naboru ogłoszonego przez województwo lubelskie działanie 2 1  Cy-

frowe Lubelskie, jeżeli my zawnioskujemy o te środki finansowe, uzyskamy możliwość informa-

tyzacji naszego Urzędu Gminy i naszych jednostek pomocniczych i dostosowania ich do obowią-

zujących przepisów, czy przepisów, które są przed nami. Chodzi na przykład o sytuację, nad którą 

dyskutowaliśmy w grudniu, tworzenia i udostępniania zbiorów danych przestrzennych. Ten projekt 

zakłada zakup niezbędnego sprzętu i oprogramowania, aby Urząd mógł być dostosowany do zbli-

żających się przepisów, utrzymanie tych programów przez okres trwałości projektu, czyli przez 

okres pięciu lat. Całkowita wartość projektu została ustalona na kwotę 1 159 375, 86 zł a wkład 

Gminy to 15%, który wynosi 173 906, 38 zł i to jest wkład Gminy, który został oszacowany na 

okres utrzymania tych programów i systemów przez okres trwałości projektu, czyli przez okres 

pięciu lat od dnia otrzymania płatności. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta 

Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa z gminą Ulan-Majorat oraz innymi jednostkami samo-

rządu terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu pn. „Elektroniczne usługi 

publiczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subregionu bialskiego wo-

jewództwa lubelskiego”. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa z gminą Ulan-Majorat oraz innymi jednost-

kami samorządu terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu pn. „Elektro-

niczne usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subregionu bial-

skiego województwa lubelskiego”? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw 

komunalizacji mienia gminnego.wyrażenia zgody na zawarcie part-

nerstwa z gminą Ulan-Majorat oraz innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu 

pn. „Elektroniczne usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej 

dla mieszkańców subregionu bialskiego województwa lubelskiego”. 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 8.33 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch  ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyra-

żenia zgody na zawarcie partnerstwa z gminą Ulan-Majorat oraz innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu pn. „Elektroniczne usługi pu-

bliczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subregionu bialskiego województwa 

lubelskiego” została przyjęta większością głosów przy jednym wstrzymującym się. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 4.7. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przestawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Szanowni Państwo wieloletnia prognoza finansowa została zmieniona w związku ze zmianami 

budżetu zarządzeniami Wójta Gminy numer 31, 34 i 38 oraz wprowadzamy zmiany w związku z 

uchwałą Rady Gminy. Zmniejszamy dochody w wysokości 77 909 zł, w tym wprowadzamy dochody 

z Funduszu Pomocy na zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy 17 280 zł, na dożywianie 

uczniów z Ukrainy 687 zł. Zmniejszamy natomiast dochody z Unii Europejskiej i Budżetu Państwa 

z projektu Moda na Seniora, który został zakończony i rozliczony w lutym 2023 roku. Zmieszany 

105 876 zł. Wprowadzamy dotacje na zasiłki dla cudzoziemców 10 000 zł. Wprowadzamy przychody 

w wysokości 515 729 zł, są to przychody z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w wysokości 

67 732 zł oraz przychody z odpadów komunalnych 113 057 zł. Są to środki, które pozostały na 

rachunku bankowym w roku 2022, na koniec grudnia. Wprowadzamy przychody z 

niewykorzystanych środków z Unii Europejskiej 176 425 zł. Jest to związane z projektem Moda na 

Seniora i z jego zakończeniem. Wprowadzamy wolne środki 158 513 zł. Obecnie budżet będzie 

zamykał się z deficytem w wysokości 4 032 971 zł. Po stronie rozchodów zwiększamy limit pożyczek 

udzielanych z budżetu JST o 60 000 zł, jest to kwota na udzielenie pożyczki dla Stowarzyszenia 

Nadzieję i Przyszłość w związku z realizacją projektu pod nazwą Zakup Instrumentów Muzycznych 

dla Orkiestry Dętej w gminie Komarówka Podlaska. Dokonujemy zmian w przedsięwzięciach 

majątkowych, zmniejszamy przedsięwzięcie Modernizacja Oczyszczalni Ścieków w Komarówce 

Podlaskiej o kwotę 16 000 zł w związku z tym, że inwestycja jest zakończona i te środki po prostu 

pozostawały w planie niewykorzystane. W przedsięwzięciach bieżących zmniejszamy 

przedsięwzięcie Moda na Seniora o kwotę 19 270 zł. Projekt zakończony. I wprowadzamy nowe 

przedsięwzięcie, czyli Elektroniczne usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej 

dla mieszkańców subregionu bialskiego województwa lubelskiego, do projektu planowanego do 

realizacji w ramach Funduszu Europejskiego dla Lubelskiego 2021-2027, realizacja tego projektu 

zakładana jest w latach 2023 – 2025. I tak w roku 2023 wprowadzamy kwotę 6 150, w 2024 kwotę 

32 891 zł oraz w roku 2025 kwotę 1 120 334 zł, dofinansowanie z Unii Europejskiej 85% oraz wkład 

własny 15% kosztów. To są wszystkie zmiany, jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę finansową. 
Omówione uzasadnienie do uchwały Nr XXXIX/299/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 24 

maja 2023 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 



20 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.8. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 
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Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o zmiany uchwały budżetowej, to zmniejszamy dochody 77 909 zł. 

To ty już omówiłam je przy wieloletniej prognozie finansowej. Natomiast po stronie wydatków są 

następujące zmiany: Zadania na mocy porozumień. Zmniejszamy dotacje dla Powiatu, które były w 

planie na drogi, bo już mamy dwie podjęte uchwały w sprawie dotacji, i zostaje nam kwota 100 000 

zł, więc tę kwotę zmniejszamy. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększamy 

na zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy 17 280 zł. Po stronie wydatków własnych w 

dziale 600 Transport i łączność zwiększamy łącznie 115 011 zł i w tym na remont dróg kruszywem 

150 000 oraz na zakup usług 11 312 zł. I zmniejszamy wydatki majątkowe, z inspektorem nadzoru 

na drogi gminne w ramach Polskiego Ładu 46 301 zł. W dziale Gospodarka mieszkaniowa 

wprowadzamy 54 000 zł na zakup usług 16 000 zł oraz na wydatki majątkowe przebudowa wjazdu 

przy budynku Domu Nauczyciela 13 000 zł oraz ogrodzenie i budowę chodnika przy budynku 

Ośrodka Zdrowia 25 000 zł. W dziale Administracja publiczna zmniejszamy z wynagrodzeń 14 358 

zł i wprowadzamy je do działu 900 na Program Czyste Powietrze, które później będzie zrefundowane 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, W dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i 

ochrona przeciwpożarowa zmniejszamy rezerwę na zarządzanie kryzysowe 16 000 z przeznaczeniem 

na zakup usług w mieniu komunalnym oraz wprowadzamy środki na wykonanie utwardzenia placu 

przy remizie w Derewicznie 10 000 zł. W dziale Pomoc społeczna zmniejszamy 18 583 zł do 

wysokości wydatków z projektu Moda na Seniora oraz wprowadzamy środki na dożywianie uczniów 

z Ukrainy 687 zł, W dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększamy 111 180 

zł i tutaj wprowadzamy przychody, i w związku z tym, zwiększamy wydatki na odpady komunalne 

113 057 zł, są to środki z roku 2022 i tej kwocie wprowadzamy 83 000 zł na zakup usług w związku 

z odbiorem odpadów komunalnych oraz 30 000 na zakup innych pozostałych, czyli takie jak koszy, 

worki, pojemniki na śmieci, może jeszcze kontenery. Wprowadzamy 12 000 zł na utwardzenie placu 

na oczyszczalni ścieków oraz zmniejszamy z inwestycji Modernizacja oczyszczalni ścieków 16 000 

zł. W dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększamy 209 289 zł w tym 200 000 zł na 

modernizację świetlicy wiejskiej w Wiskach oraz 9 289 zł dotacja dla Stowarzyszenia Nadzieję i 

Przyszłość na zakup instrumentów muzycznych dla orkiestry dętej w Komarówce. I tutaj już 

mówiłam o rozchodach o tej pożyczce 60 000 deficycie w wysokości 4 032 971 zł, który zostanie 

pokryty wolnymi środkami w wysokości 3 252 180 zł oraz niewykorzystanymi środkami 

pieniężnymi na rachunku bieżącym budżetu 780 790 zł. 
Omówione uzasadnienie do uchwały Nr XXXIX/300/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 24 

maja 2023 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz nieobecny 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i in-

formacje. 
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Wójt Gminy – Podam taką informację, Państwo może wiedzą, ale żeby było też w internecie, że 

przystąpiliśmy do sprzedaży końcowej węgla, którego troszkę zostało i chcemy, żeby mieszkańcy 

mieli możliwość skorzystania. Mamy jeszcze ekogroszku 57 ton, orzechu z Małaszewicz tej frakcji 

25- 50 mm 17 ton, orzech powyżej 50 z Małaszewicz 1,5 tony i ten orzech z Bogdanki 43 tony. 

Wnioski trzeba składać do końca czerwca, jeżeli ktoś jest zainteresowany. Uprawnione są osoby te, 

które były uprawnione do dodatku węglowego. Cenę obniżyliśmy do 1 800 zł, czyli za 1800 zł ten 

asortyment, który przeczytałem, można kupić. Węgiel jest zdeponowany w Rol-Kąncie, więc 

zachęcam do tego, żeby te wnioski składać w miarę szybko. Będziemy rozpatrywali i ewentualnie 

to sprzedawali. 
 

Radny Pan Tadeusz Magier - Ja w sprawie zacerowania tych dwóch dziur na drodze w Lipkach.  

Druga sprawa to przypominam temat tych schodów w Remizie w Kolembrodach. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają państwo jeszcze jakieś 

pytania? 

Innych pytań nie zgłoszono. 
 

Wójt Gminy – Dobrze, że przypomniał mi Pan Radny o schodach. A te dziury, to w dokładnie, w 

którym to miejscu? 
 

Radny Pan Tadeusz Magier – Jak tylko się wyjeżdża do Komarówki, tak 200 m. 
 

Wójt Gminy – Dobrze. Zapisałem sobie. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Korzystając z okazji przypadającego 27 

maja Dnia Samorządu Terytorialnego, jest to dzień upamiętniający pierwsze wybory z 27 maja 1990 

roku, składam Radnym najserdeczniejsze życzenia. Życzę trafnych decyzji dla dobra mieszkańców 

i satysfakcji z pełnionej funkcji bycia radnego. Dziękuję za dotychczasową współpracę obecnym 

Radnym, jak i byłym Radnym, z którymi pracowałam. I życzę wszystkiego najlepszego wszystkim. 
 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła 

XXXIX Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 31 maja 2023 roku. 

 

 

 

 

WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na XXXIX Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej 

w dniu 24 maja 2023 r. 

 

Uchwała Nr XXXIX/293/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2020 Rady Gminy Komarówka 

Podlaska z dnia 10 marca 2020 r. zmieniającej uchwałę Nr V/35/2019 Rady Gminy Komarówka Podlaska 
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z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXXIX/294/2023 w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Koma-

rówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXXIX/295/2023 w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji 

mienia gminnego. 

Uchwała Nr XXXIX/296/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określe-

nia zasad ustalania, poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXXIX/297/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitali-

zacji dla Gminy Komarówka Podlaska do 2030 r. 

Uchwała Nr XXXIX/298/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie partnerstwa z gminą Ulan-Majo-

rat oraz innymi jednostkami samorządu terytorialnego województwa lubelskiego w celu realizacji projektu 

pn. „Elektroniczne usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subregionu 

bialskiego województwa lubelskiego”. 

Uchwała Nr XXXIX/299/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXXIX/300/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

 

 


